
                                                      Information fra Afdelingsbestyrelsen 

 

 

Vi er så småt ved at komme i gang, der har været nogle ting som   

Vi har været i tvivl om. 

Så vi har holdt et møde med Birgitte fra servicecenteret og fik sat tingene på plads. 

 

Der var sat 300.000kr af til legeplads, Kunst.  Vi fandt ud af at de var sat af til overdækning af 

cykelstativ 

Det har vi stoppet, da vi i afdelingsbestyrelsen syntes der mangler noget  

Til børnene, så de bliver brugt på legeplads. 

 

Vi har haft møde med Niels fra Servicecenteret hvor vi fik aftalt hvor legepladsen skulle være 

Niels kontakter Kenneth fra Plan Leg om Tilbud 

Vi håber på at få et møde med Niels og Kenneth i næste uge. 

 

Niels Undersøger muligheder med blomster krukker foran fælleshuset 

Cykelstativet bliver lagt på lager. 

Opslagstavler vil blive opsat i hver opgang. 

Der vil blive etableret noget så vi ved nr 10 kan få pap container, så det ikke kun er nede ved nr2 

de skal stå 

 

Næste bestyrelsesmøde er den 24 August 

 

Den 1 september er afdelingsbestyrelsen at træffe i fælleshuset fra 17-18.30 

 

På bestyrelsens vegne 

Lotte Schønberg-Hansen 


